
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 8. maj 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 194
Vil ministeren redegøre for, hvor mange midler, som hidtil har været brugt til Færdselssty
relsens administration og tilsyn med tilladelser på vognmandsområdet, der bliver frigivet 
i hhv. 2023 og 2024 og frem ved at indføre et nyt gebyr på vognmandstilladelser? Og 
vil ministeren oplyse, hvad de frigivne midler skal bruges til? Vil midlerne f.eks. blive 
omprioriteret til andre opgaver i Færdselsstyrelsen og i så fald hvilke, eller tilfalder mid
lerne statskassen? Endeligt bedes ministeren oplyse statens årlige merudgifter relateret 
til området med vognmandstilladelser, som direkte kan henføres til nye regler i EU’s 
vejpakke.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Niels Flemming Hansen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Niels.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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